
Protokół Nr IX

z  sesji  Rady  Miejskiej  w Staszowie,  która  odbyła  się  w dniu 30  września  2024  roku w  sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.

W sesji wzięło udział 17 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do 

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pani Beata Gajek – Dyl, Pani Małgorzata Kazimierska, Pan Mariusz Kozieł, 

Pan Jarosław Piotrowski.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów;

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, zaproszeni goście.

Ad. 1    

Pan Tomasz Klimek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie  dokonał otwarcia sesji, 

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Pan Tomasz Klimek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił proponowany 

porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia  10 września 2024 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a)  udzielania  przez  Gminę  Staszów  pomocy  finansowej  Powiatowi  Staszowskiemu  –  projekt 

nr 69/24,

b)  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  lata  2024  –  2038 

–  projekt nr 67/24,

c) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2024 rok – projekt nr 68/24,

d)  zmiany  Uchwały  Nr  LXV/536/2022  Rady  Miejskiej  w Staszowie  z  dnia  30  marca  2022  r.  

w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  
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Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii gminy Staszów na lata 2022 – 2025 – projekt 

nr 65/24, 

e)  przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Staszów- projekt nr 70/24,

f) zmiany Uchwały nr XLVI/379/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 28 czerwca 2021 roku 

w sprawie  określenia  przystanków komunikacyjnych  w gminie,  których  właścicielem lub  

zarządzającym  jest  gmina  Staszów  oraz  warunków  i  zasad  korzystania  z  nich  –  projekt 

nr 66/24,

g) zaliczenia  do  kategorii  dróg  gminnych  drogi  zlokalizowanej  na  działce  oznaczonej 

w  ewidencji  gruntów  nr  580/2  obręb  Grzybów  oraz  ustalenia  jej  przebiegu  –  projekt 

nr 71/24. 

5. Wolne wnioski, w tym:

-  informacja  Burmistrza  Miasta  i  Gminy Staszów z  działalności  za  okres  od  06.09.2024 r.  do 

26.09.2024 r. 

6. Zamknięcie sesji.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć zawnioskował o wprowadzenie do porządku 

obrad projektów uchwał w sprawie:

- przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji i złożenia wniosku aplikacyjnego przez gminę Staszów 

w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności – projekt nr 72/24,

-  zaliczenia  do  kategorii  dróg  gminnych  drogi  zlokalizowanej  na  działkach  oznaczonych 

w ewidencji  gruntów nr 5867/19, 5867/17, 1831/2, 417/33, 5866/5, 5915/7 obręb Staszów oraz 

ustalenia jej przebiegu – projekt nr 73/24.

Radna  Barbara  Zamożniewicz  zgłosiła  wniosek  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  punktu 

dotyczącego sytuacji  w oświacie  w związku z  informacjami o braku środków na finansowanie 

działań oświatowych w gminie Staszów. Radna zwróciła się do radnych o poparcie zgłoszonego 

wniosku  i wprowadzenie przedmiotowej kwestii w początkowych punktach porządku posiedzenia.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć  odniósł  się  do  wniosku  radnej  Barbary 

Zamożniewicz. Wyjaśnił, iż zakres tematyki objętej wnioskiem wymaga przygotowania obszernych 

i szczegółowych informacji, co nie jest możliwe do przygotowania bez wcześniejszej informacji 

w  tym  zakresie.  Burmistrz  dodał,  iż  zestawienie  związane  z  finansowaniem  oświaty  zostanie 

przygotowane i przedłożone Wysokiej Radzie, jednak dla przygotowania szczegółowych informacji 

w  tym temacie  sugeruje  zwołanie   w  ciągu  najbliższych  dwóch  tygodni  sesji  poświęconej  tej 
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tematyce.  Nadmienił,  iż  w  sytuacji  wprowadzenia  przedmiotowego  punktu  na  dzisiejszą  sesję 

będzie  możliwe  przedstawienie  jedynie  ogólnych  informacji  w  zakresie  funkcjonowania 

i finansowania.

Radny Kryspin Bednarczyk poparł wypowiedź Burmistrza w zakresie zwołania kolejnej sesji, 

w porządku której znajdzie się tematyka wnioskowana przez radną Barbarę Zamożniewicz, celem 

przygotowania szczegółowych informacji.

Radna  Barbara  Zamożniewicz w  związku  z  zapewnieniem  Burmistrza  wycofała  zgłoszony 

wniosek. 

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Tomasz Klimek poddał pod głosowanie wniosek 

o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  przyjęcia  przedsięwzięcia  do 

realizacji  i  złożenia  wniosku  aplikacyjnego  przez  gminę  Staszów w  ramach  Krajowego  Planu 

Odbudowy i Zwiększania Odporności – projekt nr 72/24.

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła powyższy wniosek (obecnych było 16 radnych). 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do 

porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  zaliczenia  do  kategorii  dróg  gminnych  drogi 

zlokalizowanej  na  działkach  oznaczonych  w  ewidencji  gruntów  nr  5867/19,  5867/17,  1831/2, 

417/33, 5866/5, 5915/7 obręb Staszów oraz ustalenia jej przebiegu – projekt nr 73/24.

Wniosek został jednogłośnie przyjęty (obecnych było 16 radnych).

Porządek obrad z uwzględnieniem przyjętych wniosków został jednogłośnie przyjęty (obecnych 

było 17 radnych).

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia  10 września 2024 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a)  udzielania  przez  Gminę  Staszów  pomocy  finansowej  Powiatowi  Staszowskiemu  –  projekt 

nr 69/24,

b)  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  lata  2024  –  2038 

–  projekt nr 67/24,

c) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2024 rok – projekt nr 68/24,
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d)  zmiany  Uchwały  Nr  LXV/536/2022  Rady  Miejskiej  w Staszowie  z  dnia  30  marca  2022  r.  

w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii gminy Staszów na lata 2022 – 2025 – projekt 

nr 65/24, 

e)  przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Staszów- projekt nr 70/24,

f) zmiany Uchwały nr XLVI/379/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 28 czerwca 2021 roku 

w sprawie  określenia  przystanków komunikacyjnych  w gminie,  których  właścicielem lub  

zarządzającym  jest  gmina  Staszów  oraz  warunków  i  zasad  korzystania  z  nich  –  projekt 

nr 66/24,

g) zaliczenia  do  kategorii  dróg  gminnych  drogi  zlokalizowanej  na  działce  oznaczonej 

w  ewidencji  gruntów  nr  580/2  obręb  Grzybów  oraz  ustalenia  jej  przebiegu  –  projekt 

nr 71/24, 

h) przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji i złożenia wniosku aplikacyjnego przez gminę Staszów 

w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności – projekt nr 72/24,

i) zaliczenia  do  kategorii  dróg  gminnych  drogi  zlokalizowanej  na  działkach  oznaczonych 

w ewidencji gruntów nr 5867/19, 5867/17, 1831/2, 417/33, 5866/5, 5915/7 obręb Staszów oraz 

ustalenia jej przebiegu – projekt nr 73/24.

5. Wolne wnioski, w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 06.09.2024 r. do 

26.09.2024 r. 

6. Zamknięcie sesji.

Ad. 3

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji z dnia 10 września 2024 r. i przyjęli go jednogłośnie 

(obecnych było 16 radnych). 

Ad. 4 a

Pan  Grzegorz  Klimek  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji  i  Planowania  Przestrzennego 

zapoznał  z  projektem uchwały w sprawie udzielania  przez Gminę Staszów pomocy finansowej 

Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr 69/24.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła 
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Uchwałę Nr IX/65/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 4 b

Pani  Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2024 – 2038 

– projekt nr 67/24.

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Rada Miejska przy 16 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 17 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr IX/66/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 4 c

Pani   Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów odczytała  projekt  uchwały 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2024 rok – projekt nr  

68/24.

Radny  Hubert  Gawłowicz  odniósł  się  do  zmniejszenia  wydatków  w  dziale  801  „oświata 

i wychowanie” w związku ze zmniejszeniem dofinansowania z Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Program Inwestycji Strategicznych na realizację zadania pn.: „Rozbudowa i modernizacja Zespołu 

Placówek Oświatowych w Kurozwękach” w kwocie 2 498 900,00 zł. Radny zapytał, czy inwestycja 

nie jest zagrożona i będzie realizowana.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć wyjaśnił,  iż  złożone  oferty  znacząco 

przewyższały środki dotacji pochodzącej z Rządowego Funduszu Polski Ład oraz środki własne, 

w związku z czym postepowanie przetargowe zostało unieważnione. Dodał, iż gmina wystąpiła do 

Ministerstwa  z  wnioskiem  o  zmianę  zakresu  rzeczowego  inwestycji  i  otrzymała  wznowienie 

promesy z zachowaniem kwoty oraz możliwości zmniejszenia zakresu prac. Nadmienił, iż obecnie 

po  zmniejszeniu  zakresu  rozbudowy  zostanie  ogłoszony  przetarg  na  realizację  inwestycji 

przewidzanej na lata 2025 – 2026.

Radny  Hubert  Gawłowicz  odniósł  się  do  zwiększeniach  wydatków  na  zadanie  inwestycyjne 

dotyczące budowy ulicy Polnej i rozbudowy drogi gminnej przy ulicy KEN w Staszowie. Radny 

zapytał, z czego wynikają te zwiększenia, jeżeli inwestycje są raczej zakończone. 

Kierownik  Wydziału  Inwestycji  i  Planowania  Przestrzennego  Grzegorz  Klimek  wyjaśnił, 

iż ulica Polna nie została całkowicie zakończona w postaci łącznika oraz kolektora odprowadzenia 
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wody deszczowej,  który będzie  biegł  wzdłuż  ulicy Mickiewicza.  Prace  te  będą do wykonania.  

W zakresie  ul.  KEN w Staszowie  wyjaśnił,  iż  jeżeli  chodzi  o  część  przeznaczoną  jako  część 

postojową,  to  zakresy  nie  zostały  odebrane  i  zakończone.  Dodał,  iż  z  uwagi  na  konieczność 

wykorzystania  środków  w  obecnym  roku  przesuwane  są  środki  własne  na  środki  pochodzące 

z rządowego funduszu inwestycji, które muszą zostać wydatkowane w bieżącym roku budżetowym.

Radna Barbara Zamożniewicz  odniosła  się  do  zmniejszenia  wydatków na  zadanie  dotyczące 

budowy portu multimodalnego w Grzybowie. Zapytała, czym spowodowana jest ta zmiana i czy nie 

jest  zagrożony harmonogram projektu. Poprosiła również o przedstawienie informacji,  na jakim 

etapie realizacji projektu jest gmina. 

Burmistrz Leszek Kopeć wyjaśnił, iż zmniejszenie środków w budżecie przeznaczonych w formie 

dotacji  na realizację  ww. zadania  musi  być wydatkowany w bieżącym roku budżetowym, jako 

wkład własny do zadań inwestycyjnych gminy.  Nadmienił,  iż  w związku z  powyższym środki 

zostały  przesunięte  na  inne  zadania  zapewniające  wydatkowanie  w  tym  roku.  Dodał,  iż  na 

podstawie dotychczas zrealizowanej koncepcji gmina ubiega się o pozyskanie dofinansowania na 

realizację zadania.

Nie podjęto dalszej dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Rada Miejska przy 16 głosach za (obecnych było 16 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr IX/67/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 4 d

Pani Danuta Batóg -  pełnomocnik ds. rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii 

przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie   zmiany  Uchwały  Nr  LXV/536/2022  Rady  Miejskiej 

w Staszowie z  dnia  30 marca 2022 r.  w sprawie uchwalenia  Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii gminy Staszów na 

lata 2022 – 2025 – projekt nr 65/24.

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 15 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr IX/68/2024

(w załączeniu do protokołu). 
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Ad. 4 e

Pan  Grzegorz  Klimek  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji  i  Planowania  Przestrzennego 

przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  planu  ogólnego  gminy 

Staszów- projekt nr 70/24.

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 15 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr IX/69/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 4 f

Pani  Ewa Kondek –  Zastępca Burmistrza Miasta  i  Gminy Staszów  zapoznała  z  projektem 

uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  nr  XLVI/379/2021  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  z  dnia 

28 czerwca 2021 roku w sprawie określenia  przystanków komunikacyjnych w gminie,  których 

właścicielem lub zarządzającym jest gmina Staszów oraz warunków i zasad korzystania z nich – 

projekt nr 66/24.

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 15 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr IX/70/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 4 g

Pani  Ewa  Kondek  –  Zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt 

uchwały  w  sprawie  zaliczenia  do  kategorii  dróg  gminnych  drogi  zlokalizowanej  na  działce 

oznaczonej w ewidencji gruntów nr 580/2 obręb Grzybów oraz ustalenia jej przebiegu – projekt 

nr 71/24.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 16 radnych) podjęła

Uchwałę Nr IX/71/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 4 h

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów  przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji i złożenia wniosku aplikacyjnego przez gminę 

Staszów w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności – projekt nr 72/24.
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Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr IX/72/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 4 i

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów  przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi zlokalizowanej na działkach oznaczonych 

w ewidencji  gruntów nr 5867/19, 5867/17, 1831/2, 417/33, 5866/5, 5915/7 obręb Staszów oraz 

ustalenia jej przebiegu – projekt nr 73/24.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr IX/73/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 5

W wolnych wnioskach  radny Tomasz Otrębski  zwrócił się z wnioskiem do Przewodniczącego 

Rady Miejskiej  w Staszowie  o  zaproszenie  na  kolejną  sesję  Dyrektora  Rejonu Energetycznego 

w Staszowie,  z  uwagę  na  potrzebę  przywrócenia  punktu  przyjęć  interesantów w budynku  tut.  

Rejonu,  jak  to  miało  miejsce  w  latach  poprzednich.  Dodał,  iż  obecnie  wszelkie  czynności 

proceduralne  związane z  zawarciem umowy,  jak  również  inne  związane z  energetyką są  przez 

naszych  mieszkańców  załatwiane  w  Tarnobrzegu.  Ponadto  radny  zgłosił  potrzebę  przycięcia 

szczytów  drzew  rosnących  w  bezpośrednim  sąsiedztwie  bloku  mieszkalnego  Kołłątaja  8 

w Staszowie. 

Radny  Dominik  Rożek  odniósł  się  do  podjętych  działań  w  zakresie  złożenia  wniosku 

aplikacyjnego  na  przedsięwzięcie  pod  nazwą:  „Termomodernizacja  obiektów  użyteczności 

publicznej  na  terenie  gminy  Staszów”,  w  ramach  Krajowego  Planu  Odbudowy  i  Zwiększania 

Odporności. Zapytał  Burmistrza, czy inne obiekty zlokalizowane przykładowo na terenie „Starego 

Szpitala” kwalifikują się do pozyskania środków zewnętrznych na ich termomodernizację.

Radna  Barbara  Zamożniewicz wniosła  o  informacje  w  zakresie  prac  remontowych  na 

staszowskim  Rynku  i  działań  podejmowanych  przez  tut.  Urząd  w  zakresie  sprawy  związanej 

z badaniem zanieczyszczonej gleby w miejscowości Sielec.
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Radna Ewa Rzepecka poruszyła  kwestię  podjęcia  pilnych  działań  mających  na  celu  poprawę 

bezpieczeństwa ruchu drogowego na odcinku Obwodnicy Południowej w Staszowie, na drodze nr 

765,  w  miejscu  zjazdu  na  drogę  podporządkowaną  –  ulicę  Adama  Mickiewicza.   Radna 

zawnioskowała o rozważenie możliwości budowy ronda na tym skrzyżowaniu, które usprawniłoby 

organizację  ruchu,  a  także  wymusiłoby  ograniczenie  prędkości  na  obwodnicy,  co  znacznie 

zmniejszyłoby  ryzyko  wypadków,  poprawiłoby  płynność  ruchu,  umożliwiając  kierowcom  na 

drodze  podporządkowanej  bezpieczniejsze  włączenie  się  do  ruchu  oraz  zwiększyłoby 

bezpieczeństwo  pieszych  i  rowerzystów.  Radna  zawnioskowała  o  ewentualne  rozważenie 

wprowadzenia monitoringu prędkości za pomocą radarów stacjonarnych lub  odcinkowego pomiaru 

prędkości, aby skuteczniej egzekwować przestrzeganie limitów prędkości. 

Radny Maciej  Kondek zapytał,  na  jakim etapie  jest  sprawa związana z  możliwością  budowy 

chodnika na ulicy Rakowskiej w Staszowie. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć odniósł  się  do  zapytań  i  wniosków 

skierowanych przez radnych na sesji.  Poparł wniosek radnego Tomasza Otrębskiego w zakresie 

podjęcia rozmów z dyrekcją Rejonu Energetycznego w Staszowie w temacie uruchomienia punktu 

obsługi klienta. W temacie zapytania radnego Dominika Rożka poinformował, iż obecnie składany 

wniosek  w  ramach  Krajowego  Planu  Odbudowy  i  Zwiększania  Odporności  dotyczy  realizacji 

przedsięwzięcia termomodernizacji  budynków instytucji  oświatowych. Wyjaśnił,  iż jeżeli  chodzi 

o inne obiekty, to oczekują na pojawienie się projektów, które pozwolą na złożenie wniosku. Dodał, 

iż  na  chwilę  obecną  takich  możliwości  nie  było.  W  zakresie  zapytania  radnej  Barbary 

Zamożniewicz  w zakresie prac remontowych na staszowskim Rynku poinformował, iż złożono 

wniosek o  udzielenie  zamówienia  publicznego dla  zadania  pn.:  „Rewitalizacja  centrum starego 

miasta Staszowa – wykonanie dokumentacji projektowej”. Trwa procedura wyłonienia wykonawcy 

zadania.  W  kwestii  zapytania  dotyczącego  sprawy  związanej  z  badaniem  gleby  w  Sielcu 

poinformował,  iż  obecnie  nie  posiada  aktualnych  informacji  w  tej  sprawie  i  radna  uzyska 

odpowiedź  na  kolejnym  posiedzeniu  komisji  bądź  sesji.  W  zakresie  zapytania  radnej  Ewy 

Rzepeckiej poinformował, iż w najbliższym czasie podejmie rozmowy w tym temacie z władzami 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach i przedstawi zaproponowane rozwiązanie.

Radny  Marcin  Myśliwiec  przypomniał,  iż  Zarząd  Osiedla  „Ogrody”  składał  wniosek 

o  przeprowadzenie  modernizacji  przejścia  dla  pieszych w okolicy  ogródków działkowych przy 

ul. Solidarności w Staszowie. Zapytał, na jakim etapie obecnie jest sprawa. 

Burmistrz  Leszek  Kopeć wyjaśnił,  iż  wniosek  o  przeprowadzenie  modernizacji  przejść  dla 

pieszych ma zostać ponownie przeanalizowany przez Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach. 
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Następnie przedstawił radnym wstępne informacje w zakresie sytuacji związanej z finansowaniem 

oświaty przez gminę Staszów. Zapoznał z informacją z działalności za okres od 06.09.2024 r. do 

26.09.2024 r. (w załączeniu do protokołu).

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Wojciech Charyga poinformował o pismach 

wpływających do Rady Miejskiej w Staszowie, tj.;

1. Odpis wyroku WSA w Kielcach w sprawie skargi Prokuratora Rejonowego w Staszowie na 

uchwałę  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  na  uchwałę  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  z  dnia 

12  marca  2020  r.  nr  XXII/234/2020  w  przedmiocie  uchwalenia  regulaminu  utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy.

2. Pismo Sądu  Rejonowego w Staszowie  z  dnia  05.09.2024  r.  zawiadamiające  o  skazaniu 

radnego. 

3. Pismo  Przewodniczącego  Zarządu  Osiedla  „Oględowska”  informujące  o  wnioskach 

złożonych do budżetu Miasta i Gminy Staszów na 2025 rok.

4. Pismo  Rady  Gminy  Kłodzko  z  dnia  17.09.2024  r.  w  sprawie  wsparcia  finansowego 

w związku z powodzią, która dotknęła gminę Kłodzko.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Pan Tomasz Klimek – Przewodniczący Rady Miejskiej  w Staszowie podziękował  za  udział 

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Czas trwania sesji od godz: 13:00 do godz: 15:05.

Protokolant:   Przewodniczący

                     Rady Miejskiej w Staszowie

Aldona Janicka      ( - ) Tomasz Klimek
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